
Handlingsplan NordVisa 2024 – 2025

Framtiden för det nordiska organiserade vislivet.

NordVisa har två spår utöver att vara kontaktnät:

 Att vara en samarbetsorganisation och mötesplats för det nordiska vislivet. Man kan
också driva egna projekt på nordisk nivå.

 Driva egen verksamhet som stimulerar medlemmarnas verksamheter, förutom rent
nordiska projekt.

I dagens förändrade landskap anser styrelsen att NordVisa ska ha en aktiv roll och har
startat en grundläggande diskussion om verksamhet och syfte.

Under samtalen med partnermedlemmarna har alla enats i uppfattningen att utan avsatt
arbetstid finns inte möjlighet att driva aktiv verksamhet. Det är detta som skiljer NVF och ViS
från de andra organisationerna.

Styrelsens föreslagna mål under verksamhetsåret är:

● Stödja och sedan utvärdera projektet med en nordisk visfestival. Vi vill överväga
om festivalen kan vara återkommande och i så fall hur ofta.

● Tillsammans med medlemmarna fortsätta arbetet med att ta fram en nordisk
strategi med mål att stärka viskulturen.

● Att när strategin är klar arbeta fram ett förslag till motivering för en ansökan om
projektmedel att anställa en resurs på deltid. Detta förslag ska föreläggas
NordVisas årsmöte för kommentar och beslut.

● Utveckla den framtida informationsstrategin utifrån nationella behov och
framtiden för Magasinet Visor.

● Fullfölja uppdraget med resurskartläggning för kommande historieskrivning om
den nordiska visrörelsen med start i visverksteder och de nordiska visträffarna.
(Arbetsgrupp: Liv Kreken, Hanne Juul, Hans Kåre Flø och chris Jangelöv)

Framtida finansiering och budget
Även detta kommer att utredas i framtidsdiskussionerna. Styrelsen håller sina möten
virtuellt men önskar ha ett ordinarie styrelsemöte om året fysiskt på Visskolan i
Kungälv.

För styrelsen: chris Jangelöv, ordförande.


